
                                                                

Referat fra møte om energieffektivisering etc. og 
miljøfyrtårn 01.02.10
Til stede: Representant fra ICA Overhalla og ICA Skogmo (Tor Arne Bjørgum), Spar 
Overhalla (Mona Øvereng), Spar Skage (Oddgeir Homstad), Lyngsnes Gartneri (Hege 
Lyngsnes), Overhalla Servicebygg (Per Asbjørn Skistad), Utviklingskontoret i Midtre Namdal
(Kjell Ivar Tranås), Sivilingeniør Anders Overrein, Skogmo Industripark (Svein Egil Ristad) 
Overhalla kommune (Asle Lydersen)

Anders Overrein gjennomgikk i møtet de ENØK-vurderingene som er gjort for de enkelte 
virksomheter og kom med innspill til hvordan veien videre for et fortsatt nettverkssamarbeid 
om energieffektivisering kan foregå. 

Konklusjoner:

1. Den enkelte virksomhet skal innen 1. mars i år avklare om hvorvidt de ønsker å delta i 
en fellessøknad til Enova om tilskudd for delvis finansiering av tiltak m.v. ihht den 
ENØK-analyse som foreligger. 

2. Det er en god mulighet for at Utviklingskontoret vil kunne spille en støtterolle for 
virksomhetene med å skrive og sende søknad om støtte til Enova og med etterfølgende
oppfølging for å koordinere /forestå rapportering til Enova.

3. Anders Overrein skal undersøke nærmere om Lyngsnes Gartneri vil ha fordel av å 
delta i en felles søknad eller å søke separat etter andre Enova-program og skal gi 
Lyngsnes tilbakemelding. 

4. Sertifisering til miljøfyrtårn ble ikke drøftet i møtet. Dette temaet vil bli tatt opp til 
drøfting/ avklaring for virksomheter som ønsker det på et senere tidspunkt (jf den 
opprinnelige framdriftsplanen) (det vil komme et initiativ fra kommunens side på 
dette).

5. Skogmo Industripark (SI) v/Svein Egil Ristad som deltok i møtet, har ellers gode 
erfaringer fra nettverkssamarbeid og om hvorvidt det er noen felles interesser i å ha et 
konkret samarbeid mellom industriparken og butikknettverket m.v. om et eller annet/ i
en eller annen form framover skal partene tenke på.

Asle Lydersen
Ref.


